
ZAPISNIK 

sa 19. sjednice Školskog odbor 

 dana 20. siječnja 2023. godine 

s početkom u 11,45 sati 

 

 

PRISUTNI: Dragica Hin, Ljiljana Buhač, Marijana Tokić, Juraj Pikec, Marijana Sertić 

ODSUTNI: Marina Sak Vitić i Mateja Babaj – opravdano 

Sjednici Školskog odbora prisustvuje i ravnateljica Maja Turalija. 

 

Predsjednica Školskog odbora Dragica Hin je otvorila sjednicu, pozdravila prisutne i 

predložila sljedeći 

 

 

DNEVNI RED 

 

                               1. Usvajanje zapisnika sa 18. sjednice Školskog odbora 

                               2. Davanje suglasnosti ravnateljici za zapošljavanje Ive 

                                   Pikec na radnom mjestu spremačice za puno, neodređeno 

                                   radno vrijeme 

                                3. Usvajanje plana nabave za 2023. godinu 

 

Dnevni red je jednoglasno usvojen. 

 

 

Ad.1. 

 

 Zapisnik sa 18. sjednice Školskog odbora je jednoglasno usvojen. 

 

Ad.2. 

 

Natječaj za spremačicu na puno, neodređeno radno vrijeme je objavljen dana 29. prosinca 

2022. godine. Nakon obavljenih pismenih i usmenih testiranja, Povjerenstvo za vrednovanje 

kandidata je ravnateljici podnijelo izvješće o rezultatima testiranja na kojima je Iva Pikec 

ostvarila najveći broj bodova. Ravnateljica je na temelju Izvješća Povjerenstva za 

vrednovanje kandidata, zatražila od članova Školskog odbora suglasnost za zapošljavanjem 

Ive Pikec na radnom mjestu spremačice, na puno, neodređeno radno vrijeme. 

Članovi Školskog odbora su jednoglasno dali suglasnost ravnateljici za zapošljavanjem Ive 

Pikec na radnom mjestu spremačice na puno, neodređeno radno vrijeme. 

 

 

Ad.3. 

 

Uz poziv za sjednicu školskog odbora članovi su dobili i Plan nabave za 2023. godinu. 

Plan nabave za 2023. godinu je jednoglasno usvojen, uz opasku gospođe Marijane Sertić da 

treba promijeniti članak Zakona na koji se poziva u Planu nabave za 2023. godinu 

 

 

 

 



Nakon što se završilo sa točkama dnevnog reda, gospođa Marijana Sertić je pitala da li 

učenici imaju kuhane obroke u školi. Ravnateljica ju je upoznala s tim da se kuha, ali ne svaki 

dan i da je prehrana prilagođena tako da djeca imaju svaki dan zdravi obrok bez obzira da li se 

taj dan kuha ili ne. 

Ravnateljica je još prisutne upoznala s tim da je u tijeku natječaj za učitelja/icu engleskog 

jezika radi zamjene učiteljice Ivone Walker koja se nalazi na održavanju trudnoće. 

 

Sjednica je završila s radom u 12,20 sati. 

 

 

 

  

KLASA: 007-04/23-02/02 

URBROJ:2158-135/02-23-2 

 

 

Zapisničar                                                                                Predsjednica Školskog odbora 

____________                                                                         _______________________ 

Kristina Ugrica                                                                                 Dragica Hin 

 
 

          

 

 


